



Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Gel

Product Description

Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Gel is clear, amorphous, isotonic hydrogel that helps maintain moist wound environment that is conducive to healing, by either absorbing wound exudate or donating moisture while delivering 0.057% broad spectrum antimicrobial sodium hypochlorite.

Anasept® Antimicrobial Skin & Wound Gel inhibits the growth of microorganisms, such as *Acinetobacter baumannii*, *Clostridium difficile*, *Escherichia coli*, *Proteus mirabilis*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Serratia marcescens*, *Staphylococcus aureus*, Carbapenem resistant *E. Coli* (CRE), Methicillin resistant *Staphylococcus aureus* (MRSA), and Vancomycin resistant *Enterococcus faecalis* (VRE), that are commonly found in wound bed, as well as fungi such as *Aspergillus niger*, *Candida albicans* and *Candida auris*.

Available as:

<u>Code</u>	<u>Size</u>
-------------	-------------

5003G	3.0 oz. tube with dispensing cap
-------	----------------------------------

5015G	1.5 oz. tube with dispensing cap
-------	----------------------------------

Indications:

OTC Use: Anasept Gel® is intended for management of skin abrasions, minor irritation, lacerations, cuts, exit sites and intact skin.

Professional Use: Anasept Gel® is intended to be used under the supervision of a healthcare professional in the management of wounds such as stage I-IV pressure ulcers, partial & full thickness wounds, diabetic foot & leg ulcers, post-surgical wounds, first & second degree burns, grafted and donor sites.

Directions for Use:

Skin:

- 1) Cleanse site with appropriate skin cleanser.
- 2) Apply thin layer of Anasept® Gel to intended site. Repeat as necessary.

Wound:

- 1) Cleanse and/or debride wound as necessary.
- 2) Apply generous amount of Anasept® Gel directly onto wound bed. (1/8" to 3/16" thick).
- 3) Cover the wound with sterile gauze or other appropriate wound dressing and secure in place. (Avoid wound dressings containing silver and other metals).
- 4) Maintain a moist wound environment between dressing changes.

EXTERNAL USE ONLY.

NOT FOR OPHTHALMIC USE.

Store at Room Temperature up to 25°C (77°F). Do not Freeze.

The product has a 24-month shelf-life when stored at recommended temperatures.

Health Canada License: 97167



Anasept® Gel antimicrobien pour la peau et les plaies

Description Du Produit:

Le gel antimicrobien Anasept® pour la peau et les plaies est un hydrogel isotonique amorphe transparent aidant à préserver un environnement humide propice à la guérison, soit en absorbant les sécrétions de la plaie soit en maintenant la plaie humide, tout en appliquant 0,057 % d'hypochlorite de sodium antimicrobien à spectre large.

Le gel Anasept® a aussi une action empêchant la croissance de diverses bactéries, notamment *Acinetobacter baumannii*, *Clostridium difficile*, *Escherichia coli*, *Proteus mirabilis*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Serratia marcescens*, *Staphylococcus aureus*, ainsi que les souches résistantes aux antibiotiques (p. ex. *Escherichia coli* résistant au carbapenem (ERC), *Entérocooccus faecalis* résistants à la vancomycine (ERV) et *Staphylococcus aureus* résistant à la méticilline (SARM) souvent présentes dans les plaies, de même que les microchampignons (p. ex. *Aspergillus niger*, *Candida albicans*, et *Candida auris*).

Available as:

<u>Code</u>	<u>Taille</u>
5003G	Tube de 3 oz (86 g)
5015G	Tube de 1,5 oz (43 g)

Indications:

Usage OTC: Le gel Anasept® est commercialisé en vente libre pour le traitement des écorchures, des lacérations, des irritations mineures, des coupures, des sites de sortie et de la peau intacte.

Usage professionnel: Le gel Anasept® peut être utilisé sous la supervision d'un professionnel de la santé pour le traitement de diverses plaies, notamment les ulcères de pression IIV, les plaies de profondeur partielle ou totale, les ulcères de jambe et de pied diabétique, les plaies post-chirurgicales, les brûlures de premier et deuxième degré, les sites de greffe et les plaies de donneur.

Mode D'emploi:

Peau:

- 1) Nettoyer la peau avec un nettoyant approprié.
- 2) Appliquer une couche mince de gel Anasept® sur le site traité. Répéter au besoin.

Plaies:

- 1) Nettoyer et/ou débrider la plaie au besoin.
- 2) Appliquer une couche généreuse de gel Anasept® directement sur la plaie (couche de 3 à 5 mm (1/8 à 3/16 po))
- 3) Couvrir la plaie avec une gaze stérile ou un autre pansement approprié et fixer en place. (Éviter les pansements contenant de l'argent ou d'autres métaux.) Maintenir la plaie humide entre les remplacements de pansement.

Réservé À Un Usage Externe.

Non Conçu Pour Un Usage Ophtalmique.

Conserver À Température Ambiante Jusqu'à 25 °C (77 °F). Ne Pas Congeler.

Le produit a une durée de conservation de 24 mois lorsqu'il est stocké aux températures recommandées.

No de permis Santé' Canada: 97167